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Zápis č. 10/2012 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Miesto konania: zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  15. 8. 2012 od 14:00  
 
Prítomní: Mgr. art. P. Kolevská, Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD., Mgr. M. Gajdošíková, ArtD., Mgr. T. 

Kamenec, Mgr. M. Luther, prof. J. Paštéková, Ing. R. Ťavoda; JUDr. A. Škreko, PhD., 
JUDr. I. Magdolenová Joriková, predsedníčka DK AVF a doc. PhDr. M. Šmatlák, riaditeľ   

 
Ospravedlnení: zo začiatku rokovania Mgr. M. Luther a z celého rokovania Mgr. Ľ. Féglová 
 
Na úvod predsedníčka rady privítala nového člena JUDr. Antona Škreka, PhD., ktorý bol 30.7. 
vymenovaný ministrom kultúry podľa § 5 ods. 1 písm. g)  zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom 
fonde. 
 
Následne predsedníčka rady navrhla M. Gajdošíkovú za overovateľku zápisu.  

1. Hlasovanie:  

ZA: 7 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
Po hlasovaní predsedníčka predniesla odôvodnený návrh na zmenu programu, t.j. vypustenie bodu 5 
Návrh na vymenovanie členov odborných komisií. 

2. Hlasovanie:  

ZA: 7 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

Program: 

1. Informácia podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona o rozhodnutiach riaditeľa podľa § 13 ods. 2 písm. a) 
zákona (podľa § 8 ods. 4 zákona s vylúčením verejnosti) 

1.1.  OK4b-2/2012 protokol číslo Di/b-2/2012/P4 zo dňa 11. 7. 2012 

1.2.  OK  1.1 2/2012_4 protokol číslo HF 2012/2 1.1_4 zo dňa 13. 7. 2012 

1.3.  OK 1.3 2/2012 protokol číslo AF 2012/2 1.3_3 zo dňa 23. 7. 2012 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 
úloh a uznesení 

2.1.  Informácia o vybavení podnetov doručených fondu 

2.1.1.  podnet Ľubomíra Beláka k projektu „Posledný autobus“ 

2.1.2.  podnet žiadateľa TaO Productions s.r.o. k projektu „JAZZUS“ 

2.1.3.  podnet žiadateľa Formats Pro Media s.r.o. k projektu „Kríza stredného veku“ 

2.2.  List Asociácie nezávislých producentov a Slovenskej asociácie producentov v audiovízii 
adresovaný rade fondu 

2.3.  Informácia o vyúčtovaných príspevkoch do fondu k 31.7.2012 a o aktuálnom stave úhrad 
príspevkov k 15.8.2012 

3. Informácia o činnosti dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
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4. Návrh aktualizácie vnútorných predpisov fondu upravujúcich kreovanie a činnosť odborných 
komisií (pokračovanie v rokovaní) 

5. Návrh výzvy Audiovizuálneho fondu č. 4/2012 

6. Pripomienky a diskusia k aktuálnej verzii materiálu / Finalizácia materiálu / „Audiovizuálna 
budúcnosť krajiny“   

7. Rôzne 

3. Hlasovanie:  

ZA: 7 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
 

1. INFORMÁCIA PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA O ROZHODNUTIACH RIADITEĽA PODĽA 
§ 13 ODS. 2 PÍSM. a) ZÁKONA (podľa § 8 ods. 4 zákona s vylúčením verejnosti) 

Riaditeľ informoval členov rady o rozhodnutiach, ktoré prijal v nadväznosti na ostatné rokovanie rady 
dňa 10. 7. 2012 k žiadostiam predloženým na základe výzvy č. 2/2012 k protokolu číslo OK4b-2/2012 
protokol číslo Di/b-2/2012/P4 zo dňa 11. 7. 2012. Ďalej informoval členov rady o rozhodnutiach, ktoré 
prijal v nadväznosti na uznesenie č. 58/2012 z  22. 5. 2012 na podporu žiadostí v permanentnej výzve č. 
2/2012 OK  1.1 2/2012_4 protokol číslo HF 2012/2 1.1_4 zo dňa 13. 7. 2012 a OK 1.3 2/2012 protokol 
číslo AF 2012/2 1.3_3 zo dňa 23. 7. 2012. Rozhodnutia sú zverejnené na webovom sídle fondu na adrese 
http://www.avf.sk/support/decisions.aspx. 

 

UZNESENIE č. 77/2012 z  15. 8. 2012 

Rada berie na vedomie informáciu podľa § 4  ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. o 
Audiovizuálnom fonde (ďalej len „zákon“) o rozhodnutiach riaditeľa podľa § 13 ods. 2 písm. a) zákona 
o žiadostiach predložených na základe výzvy AVF č. 2/2012:  

a. OK4b-2/2012 protokol číslo Di/b-2/2012/P4 zo dňa 11. 7. 2012 
b.  OK  1.1 2/2012_4 protokol číslo HF 2012/2 1.1_4 zo dňa 13. 7. 2012 
c.  OK 1.3 2/2012 protokol číslo AF 2012/2 1.3_3 zo dňa 23. 7. 2012 

v znení predloženom na rokovanie rady. 

4. Hlasovanie:  

ZA: 7; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
 

2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI 
A KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

2.1.  Informácia o vybavení podnetov doručených fondu 

2.1.1.  V súvislosti s podnetom Ľubomíra Beláka k projektu „Posledný autobus“ prijala DK AVF 

nasledovné uznesenie: 

UZNESENIE DK č. 27/2012 zo dňa 5.6.2012 

Dozorná komisia AVF preverila podnet Ľ. Beláka zo dňa 16.4.2012  číslo 195/12  a v zmysle čl. 7 ods. 4 
druhá veta VP AVF č. 3/2011 Smernica o vybavovaní sťažností (ďalej len „smernica“) konštatuje, že 
činnosťou príslušnej odbornej komisie pri hodnotení a posúdení žiadosti na realizáciu projektu Posledný 
autobus nedošlo k porušeniu zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, iných všeobecne záväzných predpisov, ani 
k porušeniu vnútorných predpisov Audiovizuálneho fondu. 

Zároveň dozorná komisia konštatuje, že pri použití dotácie poskytnutej z Audiovizuálneho fondu na 

zabezpečenie produkcie animovaného kinematografického diela nie sú na strane prijímateľa dotácie 

http://www.avf.sk/support/decisions.aspx
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známe žiadne skutočnosti, na základe ktorých by bolo možné konštatovať, že poskytnutú dotáciu 

prijímateľ preukázateľne použil v rozpore s účelom určeným zmluvou. Určeným vecným výstupom 

z realizácie projektu je totiž audiovizuálne dielo, ktoré je podľa doručených odborných stanovísk možné 

považovať za animované kinematografické dielo. 

2.1.2.  V súvislosti s podnetom žiadateľa TaO Productions s.r.o. k projektu „JAZZUS“ prijala DK 

AVF nasledovné uznesenie: 

UZNESENIE DK č. 29/2012 zo dňa 17.7.2012 

Dozorná komisia AVF preverila podnet spoločnosti TaO production, s.r.o. zo dňa 24.4.2012, doplnený 
dňa 17.7.2012 číslo 206/12  a v zmysle čl. 7 ods. 4 druhá veta VP AVF č. 3/2011 Smernica o vybavovaní 
sťažností (ďalej len „smernica“) konštatuje, že nebola preukázaná zaujatosť členov odbornej komisie. 
Dozorná komisia zároveň konštatuje, že činnosťou príslušnej odbornej komisie pri hodnotení a posúdení 
žiadosti na realizáciu projektu JAZZUS nedošlo k porušeniu zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom 
fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, iných všeobecne 
záväzných predpisov, ani k porušeniu vnútorných predpisov Audiovizuálneho fondu.  

Dozorná komisia tiež konštatuje, že činnosťou príslušnej odbornej komisie pri hodnotení predmetnej 
žiadosti nedošlo ani k porušeniu práv alebo právom chránených záujmov sťažovateľa. 

V nadväznosti na vyššie uvedené je požiadavka sťažovateľa „aby hodnotenie žiadosti kód 2478335837 
bolo zrušené ako neplatné, odborná komisia resp. všetci jej jednotliví členovia boli z ďalšieho hodnotenia 
predmetnej žiadosti vylúčení – a aby táto žiadosť bola opätovne prejednaná a hodnotená skutočne 
nezaujatými odborníkmi,“ vecne neopodstatnená, právne nepodložená a vo vzťahu k zákonu 
a k príslušným vnútorným predpisom Audiovizuálneho fondu nevykonateľná. 

 

2.1.3.  V súvislosti s podnetom žiadateľa Formats Pro Media s.r.o. k projektu „Kríza stredného 

veku“ prijala DK AVF nasledovné uznesenie: 

UZNESENIE DK č. 30/2012 zo dňa 17.7.2012 

Dozorná komisia AVF preverila podnet spoločnosti Formats Pro Media s.r.o. zo dňa 9. 5. 2012 číslo 
864/12  a v zmysle čl. 7 ods. 4 druhá veta VP AVF č. 3/2011 Smernica o vybavovaní sťažností (ďalej len 
„smernica“) konštatuje, že činnosťou odbornej komisie pre podprogram 1.1 v súvislosti s hodnotením 
projektu „Kríza stredného veku“ nedošlo k porušeniu zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, iných všeobecne záväzných 
predpisov, ani k porušeniu vnútorných predpisov Audiovizuálneho fondu.  

Dozorná komisia zároveň konštatuje, že činnosťou príslušnej odbornej komisie pri hodnotení 
predmetnej žiadosti nedošlo ani k porušeniu práv alebo právom chránených záujmov sťažovateľa. 

V nadväznosti na uznesenia dozornej komisie kancelária fondu listom  informovala dotknuté subjekty 

o prešetrení a vybavení ich podnetu. Tieto písomné odpovede boli zároveň predložené na vedomie 

rade. Vzhľadom na skutočnosť, že nikto z prítomných nemal žiadne otázky a ani pripomienky 

predsedníčka rady predniesla návrh uznesenia: 

 

UZNESENIE č. 78/2012 z  15. 8. 2012 

Rada berie na vedomie informáciu o vybavení podnetov doručených fondu 
a.  podnet Ľubomíra Beláka k projektu „Posledný autobus“ 
b.  podnet žiadateľa TaO Productions s.r.o. k projektu „JAZZUS“ 
c.  podnet žiadateľa Formats Pro Media s.r.o. k projektu „Kríza stredného veku“ 

v znení predloženom na rokovanie rady. 
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5. Hlasovanie:  

ZA: 7 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

2.2.  List Asociácie nezávislých producentov a Slovenskej asociácie producentov v audiovízii 

adresovaný rade fondu 

Dňa 18. 7. 2012 bol do kancelárie fondu doručený spoločný list ANP a SAPA adresovaný rade so 

žiadosťou o zmenu systému rozhodovania rady AVF o podmienkach predkladania projektov, kritériách 

ich hodnotenia a podmienkach poskytovania prostriedkov.  

 

V priebehu rokovania o tomto bode prišiel M. Luther. 
 
V nadväznosti na list predsedníčka rady spolu s riaditeľom a s ďalšími členmi rady informovala 
o pokračovaní v pracovných stretnutiach so zástupcami odbornej verejnosti a profesijných organizácii 
a združení. Tieto stretnutia svojou podstatou napĺňajú primárnu požiadavku vyplývajúcu zo spoločného 
listu ANP a SAPA – a síce : vytvoriť priestor na prediskutovanie prípadných zmien v systéme činnosti AVF 
vopred, resp. vytvoriť priestor na prezentáciu a na priebežný zber podnetov z externého prostredia.  
Augustové stretnutia, otvorené pre všetky subjekty a osoby z externého prostredia,  sa uskutočnili vo 
štvrtok 9.8.2012 - zameranie na program 1 (za AVF sa zúčastnili : P.Kolevská, R.Ťavoda, A.Škreko, 
M.Luther a M.Šmatlák) a v pondelok 13.8.2012 - zameranie na podprogram 2.1 distribúciu (za AVF sa 
zúčastnili : P.Kolevská, A.Škreko a M. Šmatlák). 
 
Predmetom týchto neformálnych pracovných stretnutí bola diskusia o doterajších skúsenostiach 
s pôsobením AVF, príprava štruktúry podpornej činnosti na rok 2013 a príprava stratégie podpory 
a rozvoja audiovizuálnej kultúry a priemyslu v SR. 
Základnými tematickými okruhmi rozdebatovanými na týchto stretnutiach boli najmä: 
 

 otázka kritérií na žiadateľa a ich uplatňovania v praxi: 

o producentské organizácie uviedli, že pripravia a predložia fondu návrh na spresnenie 

kritérií a spôsobu hodnotenia,   

o fond pripraví otvorenú platformu na stretnutie členov odborných komisií s odbornou 

verejnosťou , 

 otázka spresnenia kritérií na členov odborných komisií:  

o  návrh, aby jednotliví navrhovatelia pred radou zdôvodnili svoje návrhy, ktoré predložili 

fondu (podrobnejšie v bode 7. Rôzne), 

 distribúcia slovenských audiovizuálnych diel v SR: 

o  potreba pomenovania základných problémov, 

o  nevyhnutné je vyjasniť si pojem, kto je vlastne distributér a čo od neho očakávame, 

najmä kvôli tomu, aby producent aj distributér nežiadali dotáciu duplicitne na tie isté 

náklady, 

o  výška dotácie by mala byť porovnateľná pre tie isté produkty a pre rovnaký spôsob 

distribúcie (SK filmy uvádzané do kín), určiť aspoň rozpätie možného grantu 

a štandardné položky, 

o  určiť garantované minimum pre distribúciu SK filmov v SK distribúcii 

o  podpora distribúcie SK filmu v SK = selektívna (s dôrazom na kvalitu produktu) alebo 

sčasti „automatická“ (s dôrazom na kvalitu distribučného plánu) 

 

 podpora digitalizácie kín 

o  základná otázka: má sa zmeniť určený štandard DCI a ísť v podpore aj na nižší štandard 

napr. blu ray a videoprojektor? 
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Základným výstupom z pracovného stretnutia 9.8.2012 bol prísľub prezidenta SAPA, že v spoločnom 

liste s ANP avizovanú podrobnú analýzu aktuálneho systému činnosti AVF a návrhy na jeho 

zjednodušenie,  SAPA a ANP v zmysle svojho spoločného listu vypracujú a predložia AVF do najbližšieho 

obdobného pracovného stretnutia, predbežne naplánovaného na polovicu septembra 2012.  

 

Základným výstupom z pracovného stretnutia 13.8.2012 bol návrh vytvoriť pracovnú skupinu na 

definovanie „garantovaného minima“ pre podporu SK filmov v SK kinách (suma, položky/priemerné 

ceny na trhu, forma a nástroj podpory). 

 

Zástupcovia externého prostredia akceptovali upozornenie predsedníčky rady AVF, že akékoľvek návrhy 

prednesené a prediskutované na týchto aj na obdobných pracovných stretnutiach AVF so zástupcami 

externého prostredia  – bez ich následného riadneho schválenia radou AVF – nie je možné považovať za 

záväzné stanovisko AVF.  

 

Úloha č. 1: Predsedníčka rady v spolupráci s riaditeľom fondu pripravia v priebehu týždňa návrh 

odpovede na list ANP a SAPA, ktorý pošlú ostatným členom na pripomienkovanie. Súčasne s tým 

predsedníčka rady požiadala ostatných, aby svoje pripomienky prípadne stanovisko vyjadrili obratom, 

aby odpoveď na list  mohla byť odoslaná do konca budúceho týždňa (24.8.2012).     

  

2.3. Informácia o vyúčtovaných príspevkoch do fondu k 31.7.2012 a o aktuálnom stave úhrad 

príspevkov k 15.8.2012 

Členom rady riaditeľ na zasadnutí predložil písomnú informáciu o vyúčtovaných príspevkoch a o 
aktuálnom stave ich úhrad k 15.8.2012: 

Počet 
subjektov 

Typ prispievateľa 
suma 

príspevku 
vyúčtovaná 

suma 
príspevku 
uhradená 

neuhradené 
pohľadávky 

1 § 24 vysielateľ zriadený zákonom 123 810 123 810 0 

4 § 25 vysielateľ na základe licencie 1 373 776 1 373 776 0 

69 § 26 kiná 102 166 99 071 3 095 

79 § 27 prevádzkovatelia retransmisie 552 164 241 905 310 259 

13 § 28 distributér audiovizuálnych diel 48 532 41 568 6 964 

166 SUMA CELKOM 2 200 448 1 880 130 320 318 

 

UZNESENIE č. 79/2012 z  15. 8. 2012 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 5 VP AVF 2/2009 Štatútu Audiovizuálneho fondu poveruje DK AVF 
kontrolou vyúčtovania príspevkov podľa § 25 za predchádzajúce obdobie. 

6. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

2.4. Kontrola plnenia uznesení z 9. rokovania  

A. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ Z 9. ROKOVANIA: 
číslo 

uznesenia: 
dátum poznámka: vyhodnotenie: zodpovedný: 

69/2012 10.7.2012 zmena a doplnenie VP AVF č. 5/2011 nevyhodnocuje sa  

70/2012 10.7.2012 informácia OK 4.1 digitalizácia nevyhodnocuje sa  

71/2012 10.7.2012 na vedomie Záznam z rozhodovania per 
rollam z 8.6.2012 

nevyhodnocuje sa  
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72/2012 10.7.2012 na vedomie rozhodnutia riaditeľa nevyhodnocuje sa  

73/2012 10.7.2012 schválenie zmeny termínu vyúčtovania splnené riaditeľ 

74/2012 10.7.2012 na vedomie návrh na zmenu rozpisu 
príspevku zo štátneho rozpočtu na roky 
2013-2015 

nevyhodnocuje sa  

75/2012 10.7.2012 informácia o činnosti AVF splnené riaditeľ 

76/2012 10.7.2012 schválenie novelizácie VP AVF č. 2/2011 nevyhodnocuje sa  

 
B. KONTROLA PLNENIA ÚLOH Z 9. ROKOVANIA: 

Úloha č. 1: Členovia rady poverili predsedníčku a riaditeľa úlohou iniciovať stretnutia s najväčšími 
prispievateľmi. 

Vyhodnotenie: plní sa priebežne 
Úloha č. 2:  pre členov rady písomne sformulovať pripomienky, návrhy a skúsenosti s využívaním 
registračného systému AVF. 
Vyhodnotenie: nevyhodnocuje sa 

 

UZNESENIE č. 80/2012 z  15. 8. 2012 

Rada AVF berie na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 10.7. 2012 do 

15. 8. 2012  vrátane kontroly plnenia úloh a uznesení. 

7. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

 

3. Informácia o činnosti dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

Predsedníčka dozornej komisie predniesla stručnú informáciu o činnosti DK AVF, ktorá na svojom  

zasadnutí 17. júla 2012: 

 pokračovala v pláne kontrolnej činnosti na rok 2012, t.j. v kontrole vyúčtovania ďalších 

vybraných projektov, 

 ukončila preverovanie podnetov  žiadateľa TaO production, s.r.o. a Formats Pro Media s.r.o., 

pričom ani v jednom z uvedených prípadov nedošlo k porušeniu zákona alebo vnútorných 

predpisov fondu,  

 prerokovala návrh na aktualizáciu vnútorných predpisov fondu upravujúcich kreovanie a činnosť 

odborných komisií a odporučila rade Audiovizuálneho fondu prerokovať a schváliť predložený 

návrh so zapracovaním nasledovných pripomienok:  

 Ing. Ivan Peschl – navrhol neurčovať limit na počet členov odbornej komisie vymenovaných 
radou, 

 JUDr. Ivana Magdolenová Joríková – odporúča permanentnú výzvu nahradiť, resp. rozdeliť do 
viacerých pokračujúcich výziev a následne pre každú z nich kreovať odbornú komisiu, 

 Ing. Ľubica Vondrová – nemala k návrhu žiadne výhrady a ani pripomienky. 

 ďalšie zasadnutie DK AVF sa uskutoční 21. 8. 2012.   

 

UZNESENIE č. 81/2012 z  15. 8. 2012 

Rada AVF berie na vedomie informáciu o činnosti dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v období 

od 5.6. 2012 do 15. 8. 2012. 

8. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  
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4. NÁVRH AKTUALIZÁCIE VNÚTORNÝCH PREDPISOV FONDU UPRAVUJÚCICH KREOVANIE 
A ČINNOSŤ ODBORNÝCH KOMISIÍ (POKRAČOVANIE V ROKOVANÍ) 

Na úvod rozpravy k tomuto bodu predsedníčka Rady AVF avizovala, že sa zdrží hlasovania 
o predmetnom materiáli ako o celku, nakoľko ho považuje za kvalitný a komplexný vo vzťahu k výzve 
č.4/2012 a k výzve č.2/2012 (permanentná výzva) – t.j. vo vzťahu k činnosti AVF do konca kalendárneho 
roka 2012, no zároveň – s ohľadom na sekundárnu požiadavku zo spoločného listu SAPA a ANP 
(zjednodušenie aktuálneho systému činnosti AVF) i vzhľadom na podnety a osobné postrehy  
z pracovných stretnutí s externým prostredím, pripravuje na septembrové zasadnutie Rady AVF a na 
septembrové neformálne pracovné stretnutia s externým prostredím osobný, iniciatívny návrh člena 
Rady AVF, týkajúci sa  komplexne systému činnosti AVF.  

Následne riaditeľ AVF informoval, že k predloženému materiálu boli v termíne predložené písomné 
pripomienky p. A.Škreka, s ktorými sa Rada AVF oboznámila a následne o nich hlasovala : 

a. legislatívno-technické a štylistické úpravy a spresnenia,  

9. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
b. vypustiť z návrhu zmenu čl. 4 ods. 4.8 VP AVF č. 1/2010 Organizačný a rokovací poriadok 

odborných komisií Audiovizuálneho fondu,  

10. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
c. nové znenie čl. 3 ods. 3.6 VP AVF č. 1/2010 Organizačný a rokovací poriadok odborných komisií 

Audiovizuálneho fondu, ktoré znie: „Skončenie funkcie člena odbornej komisii upravuje štatút.“ 

11. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

  
V nasledujúcej rozprave členovia Rady AVF, aj s ohľadom na skutočnosť, že materiálom sa podrobne 
zaoberala aj Dozorná komisia AVF (viď. zápisnica zo zasadnutia DK AVF zo 17.7.2012), skonštatovali, že 
materiál je spracovaný kvalitne a komplexne a zodpovedá momentálne platnému systému kreovania 
odborných komisií a systému posudzovania žiadostí predkladaných v jednotlivých výzvach.  

Vo vzťahu k pripomienke predsedníčky Dozornej komisie AVF Rada AVF skonštatovala, že v konečnej 
fáze permanentnej výzvy, vyplývajúcej zo Štruktúry podpornej činnosti na rok 2012 by už nebolo 
prínosné pristúpiť k navrhovaným zmenám, pričom p. R.Ťavoda otvoril otázku opodstatnenosti 
permanentnej výzvy v Štruktúre podpornej činnosti na r. 2013, ktorou sa Rada bude zaoberať na svojich 
zasadnutiach v septembri a októbri 2012. 

Vo vzťahu k diskutovanej možnosti osobného vypočutia žiadateľa odbornou komisiou sa Rada AVF, po 
zvážení všetkých argumentov externého prostredia i po zvážení momentálneho vnútorného nastavenia 
systému činnosti odborných komisií, priklonila k zachovaniu mechanizmu osobného vypočutia žiadateľa 
v termíne po prvom kole posudzovania žiadostí, a to s účinnosťou minimálne do konca kalendárneho 
roka 2012 – t.j. pre výzvu 4/2012 a pre dokončenie výzvy 2/20102. 

 
Po skončení rozpravy  dala predsedníčka hlasovať o návrhu ako celku: 
 
UZNESENIE č. 82/2012 z  15. 8. 2012 
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Rada AVF podľa čl. 5 ods. 1  Štatútu Audiovizuálneho fondu schvaľuje zmeny a doplnenie 
nasledovných vnútorných predpisov Audiovizuálneho fondu:  

a) VP AVF č. 2/2009 Štatút Audiovizuálneho fondu, 

b) VP AVF č. 1/2009 Rokovací poriadok Rady Audiovizuálneho fondu, 

c) VP AVF č.  8/2009 - Zásady, spôsob a kritériá hodnotenia žiadostí o poskytnutie finančných 

prostriedkov Audiovizuálneho fondu, 

d) VP AVF č. 1/2010 Organizačný a rokovací poriadok odborných komisií Audiovizuálneho fondu, 

e) VP AVF č. 4/2010 Smernica Audiovizuálneho fondu na zamedzenie konfliktu záujmov, 
v znení schválených pripomienok na rokovaní rady a ako je uvedené v prílohe. 
 

12. Hlasovanie:  

ZA: 7 (Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 1 (P. Kolevská). Rada AVF návrh schválila.  

 
 

5. NÁVRH VÝZVY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU Č. 4/2012 

Návrh bol vypracovaný a predložený v súlade so schválenou Štruktúrou podpornej činnosti 
Audiovizuálneho fondu na rok 2012. V nadväznosti na aktuálny stav úhrad príspevkov rada na základe 
diskusie určila, že rámcová suma finančných prostriedkov predbežne určených na podporu projektov 
predložených na základe tejto výzvy je 1 250 000,- eur. 

13. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

UZNESENIE č.  83/2012 z 15. 8. 2012 

Rada AVF berie na vedomie návrh výzvy Audiovizuálneho fondu č. 4/2012 na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov a súčasne s tým ukladá riaditeľovi fondu, aby 
zabezpečil zverejnenie výzvy na webovom sídle fondu v znení pripomienok schválených 
na rokovaní rady. 

14. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
 
6. PRIPOMIENKY A DISKUSIA K AKTUÁLNEJ VERZII MATERIÁLU / FINALIZÁCIA MATERIÁLU / 

„AUDIOVIZUÁLNA BUDÚCNOSŤ KRAJINY“   

V nadväznosti na informácie o alternatívnych možnostiach formy, obsahu a aj rozsahu materiálu, ako aj 
o potrebe ďalšieho dodefinovania nevyhnutných podkladov sa Rada AVF dohodla, že do budúceho 
zasadnutia Rady AVF sa členovia Rady AVF oboznámia : 

 s momentálnym stavom rozpracovanosti predmetného materiálu, ktorý im v pracovnej, neverejnej 
verzii poskytne v elektronickej podobe p. J.Paštéková 

 s  pracovným materiálom, odporúčaným do pozornosti členov Rady riaditeľom AVF (Target 
programme for Finnish film 2011)   

S ohľadom na informácie A.Škreka, týkajúce sa činností a potrieb MK SR súvisiacich s pripravovaným 
materiálom, Rada AVF na svojom nasledujúcom zasadnutí prehodnotí plánovanú štruktúru a obsah 
pripravovaného materiálu, vrátane termínu jeho vypracovania a predloženia MK SR. 

Následne predsedníčka rady prerušila rokovanie o tomto bode. 
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7. RÔZNE 

V nadväznosti na podnety zo stretnutí s odbornou verejnosťou M. Luther predniesol návrh, aby rada 
pred vymenovaním nových osôb do funkcie členov odborných komisií uskutočnila verejné vypočutie 
navrhovateľov, na ktorom by navrhovatelia predstavili a odôvodnili svoje návrhy kandidátov. Verejné 
vypočutie by bolo obojstranne dobrovoľné, t.j. aj pre členov rady aj pre navrhovateľov. V rozprave 
k návrhu odznela pripomienka k tomu, že fond nemá žiadnym vnútorným predpisom podrobnejšie 
špecifikované požiadavky ani kritériá na členov odborných komisií. Verejné vypočutie by sa malo 
uskutočniť v týždni pred 11. rokovaním rady.   
 
Úloha č. 2: Kancelária organizačne zabezpečí toto verejné vypočutie v dostatočnom časovom prestihu 
pred septembrovým zasadnutím Rady AVF, zabezpečí písomné oslovenie a pozvanie navrhovateľov 
a členov Rady AVF a zverejní oficiálny oznam o konaní tohto verejného vypočutia na webovom .sídle 
AVF. Následne dala predsedníčka hlasovať o tomto návrhu. 
 

15. Hlasovanie:  

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, R. Ťavoda, A. Škreko); PROTI: 
0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

Úloha č. 3: Predsedníčka rady v spolupráci s riaditeľom fondu pripravia gratulačný list generálnemu 

riaditeľovi RTVS V. Mikovi pri príležitosti zvolenia do funkcie.  
 
Následne predsedníčka rady ukončila 10. rokovanie. 

 

Jedenáste rokovanie rady AVF sa uskutoční v stredu 26. septembra 2012 o 14,00 hod v sídle fondu. 

 

Zapísal:  B. Bobocký 

Overovateľka:   M. Gajdošíková 
  
Bratislava 15. 8. 2012 
 
  Mgr. Petra Kolevská 
  predsedníčka rady 

Audiovizuálneho fondu 
 


